

## Qalaa Holdings' consolidated revenues excluding ERC booked a 9% y-o-y increase to EGP 3.9 billion in 1Q21 driven by a strong performance at TAQA Arabia, National Printing, ASCOM and Dina Farms; recurring EBITDA excluding ERC recorded a 12% y-o-y increase in 1Q21 supported by improved profitability at ASEC Holding and National Printing

### Key Operational Highlights

- *ERC's results were impacted by an operational stoppage and the continued negative impact of COVID-19 in 1Q21;*
- *TAQA Arabia commenced operations at its Sixth of October industrial zone substation and launched its new subsidiary TAQA Water;*
- *El Baddar's new state-of-the-art facility is now fully operational leading to improved results at National Printing;*
- *Dina Farms is reaping the rewards of its extensive facility enhancements as well as the launch of six new juice products in 1Q21;*
- *Qalaa's subsidiaries recorded c. USD 296 million of foreign currency revenues in 1Q21;*
- *Debt restructuring at Qalaa Holdings remains a priority;*
- *Continuous adherence to health, safety, and business continuity measures to help manage risks related to COVID-19 and navigate upcoming period of uncertainty without layoffs.*

Qalaa Holdings, a leader in energy and infrastructure (CCAP.CA on the Egyptian Exchange, formerly Citadel Capital), released today its consolidated financial results for the first quarter ended 31 March 2021. Qalaa recorded a 23% y-o-y decline in revenues to EGP 8.0 billion, impacted by lower contribution from the Egyptian Refining Company (ERC) as the refinery suffered from operational difficulties that led to a 29-day stoppage and 20 days of production slowdown in 1Q21. Qalaa recorded a net loss of 478.6 million in 1Q21 compared to a net loss of EGP 405.1 million in the same quarter last year.

Excluding ERC, Qalaa recorded a 9% y-o-y increase in revenues to EGP 3.9 billion in 1Q21. Qalaa's positive performance was supported by a recovering external environment that supported results across the majority of its subsidiaries. At TAQA Arabia, improved volumes at its power and marketing divisions drove a 3% y-o-y increase in the company's top-line for 1Q21. Meanwhile, recovering international trade reflected positively on exports and supported top line growth at ASCOM and National Printing during the quarter. Finally, Dina Farms reaped the rewards of its extensive facility enhancements as well as the launch of six new juice products in 1Q21.

“Following a difficult 2020 during which our Company showcased strong resilience in the face of harsh market conditions, we headed into 2021 ready to capitalize on a gradually improving environment with the continued easing of COVID-19 restrictions,” **said Qalaa Holdings’ Chairman and Founder Ahmed Heikal**. “I am pleased to report that save for the operational stoppage at ERC that exacerbated the effect of COVID-19 on its refining margins, we delivered strong performances across our subsidiaries as we reaped the rewards of carefully executed growth strategies and successful operational efficiency initiatives.

“At TAQA Arabia, we capitalized on easing COVID-19 restrictions, with growing power distribution volumes in turn driving improved revenue by TAQA Power. TAQA successfully commenced operations at its Sixth of October industrial zone substation in March and we are optimistic about its contributions going forward. We also inaugurated our new subsidiary, TAQA Water, which will see us develop a variety of valuable water treatment solutions to serve the industrial, agricultural, touristic, and real estate sectors. I am also pleased with TAQA Gas’ growing footprint in the CNG market as we successfully increased the number of CNG filling stations from nine locations at the end of 1Q20 to 21 stations as of 1Q21.

“Meanwhile, at ASCOM and National Printing, we capitalized on recovering export markets with both companies delivering improved performances and significantly contributing to the c. USD 20 million in exports recorded by Qalaa during the period. Additionally, dividend income from affiliates and our local foreign currency revenue recorded c. USD 276.2 million during 1Q21. We also continued to benefit from the government’s exports incentive program, which has strengthened our cash flows during the period. Finally, our facility enhancements at Dina Farms, coupled with the launch of new juice products at ICDP, drove Dina Farms’ top line growth in 1Q21.”

“At ERC, a 29-day stoppage at the refinery in 1Q21 and a 20-day production slowdown severely impacted revenues for the quarter, which coupled with the refinery’s significantly lower gross refining margin as compared to pre-COVID-19 levels in 1Q20 also impacted its EBITDA. It should be noted that the technical management (O&M) of ERC is contracted by EPROM, a company fully owned by EGPC. I also note that ERC has resumed full operations and its results are gradually recovering, with its scheduled maintenance currently underway set to drive improved efficiency and profitability going forward,” said Heikal.

ERC’s stoppage during the quarter along with a significantly lower Gross Refining Margin (GRM) in 1Q21 compared to its pre-COVID-19 levels in the same period last year led to an 87% y-o-y decline in Qalaa Holdings’ recurring EBITDA to EGP 90.5 million for the period. Qalaa’s recurring EBITDA excluding ERC recorded an increase of 12% y-o-y to EGP 356.7 million in 1Q21 driven primarily by improved profitability at ASEC Holding and National Printing.

“Debt restructuring at Qalaa Holdings is progressing and remains a cornerstone of our strategy,” added Heikal.

“Qalaa’s positive recurring EBITDA performance excluding ERC reflects the success of our various operational efficiency initiatives across our platform companies in 1Q21,” **said Hisham El-Khazindar, Qalaa Holdings’ Co-Founder and Managing Director**. “This comes despite an increase in global shipping costs and an unfavorable commodity cycle, and was bolstered by new capacities

coming online during the period. At National Printing we benefited from an optimized pricing strategy at Uniboard and the cost benefits generated from El Baddar's new fully operational facility, both of which supported the company's EBTIDA performance. Additionally, ASEC Holding saw a strong recovery in EBITDA on account of higher cement prices in Sudan and improved operational efficiency and restructuring measures across the cement group in 1Q21."

"On the debt front, we have made significant headways in finalizing the two remaining debt restructurings at Qalaa's subsidiaries, in addition to the restructuring of Qalaa Holdings' senior debt.

"Looking ahead, ERC is currently undergoing scheduled maintenance and we are optimistic that upon completion, the refinery should witness overall improved operational performance. However, it should be noted that refining margins are currently at less than half of their pre-COVID levels."

"At TAQA Arabia, I am pleased to announce that we inked an agreement to deliver natural gas to El Wadi El Gedid governorate, which should see c. 14 thousand homes connect to the grid in its first phase across the governorate and contribute significantly to the company's performance going forward. Additionally, TAQA is looking to expand its portfolio of CNG filling stations and reach a total of 51 stations by the end of 2021."

"Our performance for the period excluding ERC is a testament to our ability to continuously grow our operations despite challenging conditions and swiftly capitalize on a recovering environment to deliver positive results. Management will remain cautious and continuously monitor COVID-19 related developments to adjust our safety procedures accordingly and ensure the health and wellbeing of our people. We look forward to continue capitalizing on recovering market conditions to generate increased value from our operations and deliver improving results throughout the course of the year," concluded El-Khazindar.

Qalaa Holdings' full business review for 1Q 2021 and the financial statements on which it is based are now available for download on [ir.qalaaholdings.com](http://ir.qalaaholdings.com).

—Ends—

***Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, tablet or mobile device at [qalaaholdings.com/newsroom](http://qalaaholdings.com/newsroom)***

***Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in energy and infrastructure. Qalaa Holdings builds responsible and sustainable businesses that add value to the economies and societies in which it does business. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in industries including Energy, Cement, Agrifoods, Transportation & Logistics, Mining and Printing & Packaging. To learn more, please visit [qalaaholdings.com](http://qalaaholdings.com).***

#### **Forward-Looking Statements**

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes "targets" or "forward-looking statements," which can be identified by the use of forward-looking terminology such as "may," "will," "seek," "should," "expect," "anticipate," "project," "estimate," "intend," "continue" or "believe" or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Qalaa Holdings may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

**For more information, please contact**

Ms. Ghada Hammouda  
Chief Sustainability and Marketing Officer  
Qalaa Holdings

ghammouda@qalaaholdings.com  
Tel: +20 2 2791-4439  
Fax: +20 22 791-4448  
Mobile: +20 106 662-0002  
Twitter: @qalaaholdings



نمو الإيرادات المجمعة للقلعة بمعدل سنوي 9% إلى 3.9 مليار جنيه خلال الربع الأول من عام 2021، مع استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير، بفضل المساهمة القوية من طاقة عربية والوطنية للطباعة وأسكوم ومزارع دينا؛ ارتفاع الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بمعدل سنوي 12% خلال الربع الأول من عام 2021 بعد استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير ومدعومة بتحسين إيرادات شركتي أسيك القابضة والوطنية للطباعة

#### أبرز المستجدات التشغيلية

- تأثر نتائج الشركة المصرية للتكرير خلال الربع الأول من عام 2021 بسبب توقف النشاط التشغيلي واستمرار التأثير السلبي لتداعيات أزمة فيروس (كوفيد - 19)
- طاقة عربية تبدأ تشغيل محطة المحولات الفرعية التابعة لها بالمنطقة الصناعية بمدينة السادس من أكتوبر، وتنجح في إطلاق قطاع المياه الجديد
- تحسن إيرادات شركة الوطنية للطباعة بفضل تشغيل المصنع المتطور الجديد التابع لشركة البدار للعبوات بكامل طاقته الإنتاجية
- مواصلة جني ثمار التحسينات التشغيلية بمزارع دينا بفضل إطلاق ست منتجات جديدة خلال الربع الأول من عام 2021
- نمو إيرادات العملة الأجنبية بالشركات التابعة إلى حوالي 296 مليون دولار خلال الربع الأول من عام 2021
- إعادة هيكلة الديون لا تزال على رأس أولويات الإدارة خلال الفترة المقبلة
- استمرار تطبيق التدابير والإجراءات المتعلقة بالحفاظ على الصحة والسلامة واستمرارية الأعمال، لإدارة مخاطر انتشار فيروس (كوفيد - 19) وتجاوز التحديات المتعلقة به خلال الفترة المقبلة دون اللجوء إلى تقليص العمالة

أعلنت شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.CA) - وهي شركة رائدة في استثمارات الطاقة والبنية الأساسية - عن النتائج المالية المجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2021، حيث بلغت الإيرادات 8 مليار جنيه تقريباً خلال الربع الأول من عام 2021، وهو انخفاض سنوي بنسبة 23% بسبب تراجع مساهمة مشروع الشركة المصرية للتكرير نتيجة مواجهته تحديات تشغيلية أدت إلى توقف نشاطه بصورة كاملة لمدة 29 يوماً وتباطؤ طاقته الإنتاجية لمدة 20 يوماً آخر خلال نفس الفترة. وعلى هذه الخلفية تكبدت القلعة صافي خسائر بقيمة 478.6 مليون جنيه خلال الربع الأول من عام 2021 مقابل صافي خسائر بقيمة 405.1 مليون جنيه خلال نفس الفترة من العام السابق.

وفي حالة استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير، ترتفع إيرادات القلعة بمعدل سنوي 9% إلى 3.9 مليار جنيه تقريباً خلال الربع الأول من عام 2021، حيث يعكس ذلك حالة التعافي التي تشهدها الأسواق ومردودها على تحسن نتائج مختلف الشركات التابعة. وعلى هذه الخلفية، ارتفعت إيرادات شركة طاقة عربية بنسبة سنوية 3% خلال الربع الأول من عام 2021 في ضوء نمو حجم أنشطة توزيع الكهرباء ومبيعات قطاع تسويق وتوزيع المنتجات البترولية. كما ارتفعت إيرادات شركتي أسكوم والوطنية للطباعة بفضل تعافي حركة التجارة الدولية ومردودها على نمو حجم أنشطة التصدير وأخيراً، واصلت مزارع دينا استفادتها من التحسينات التشغيلية التي تم إجراؤها، ومدعومة بإطلاق ستة منتجات جديدة خلال الربع الأول من عام 2021.

وفي هذا السياق أوضح الدكتور أحمد هيكل مؤسس ورئيس مجلس إدارة شركة القلعة، أنه في أعقاب المرونة التي اتسمت بها الشركة في مواجهة الظروف الصعبة التي خيمت على العام الماضي، استهلقت القلعة عام 2021 وهي على أتم استعداد لتحقيق أقصى استفادة من التحسن التدريجي الذي تشهده الأسواق بالتزامن مع تخفيف القيود الاحترازية المتعلقة بأزمة (كوفيد - 19). وأشار إلى أنه

باستثناء التحديات التشغيلية التي أدت إلى توقف مشروع الشركة المصرية للتكرير وفاقمت من تداعيات أزمة (كوفيد - 19) على هامش أرباح نشاط التكرير، حققت مختلف الشركات التابعة للقلعة أداءً قوياً خلال الربع الأول من العام الجاري، مدعومةً بكفاءة الإدارة في تنفيذ استراتيجيات النمو التي تتبناها وتطبيق المبادرات الرامية إلى تحسين الكفاءة التشغيلية.

وتابع هيكل أن إيرادات شركة طاقة عربية شهدت تحسناً في ضوء الأداء القوي لقطاع الكهرباء، حيث نجح في تعظيم الاستفادة من تخفيف القيود الاحترازية لتنمية حجم توزيع الكهرباء خلال نفس الفترة، مشيراً إلى أن الشركة نجحت في إطلاق وتشغيل محطة محولاتها الفرعية في المنطقة الصناعية بمدينة السادس من أكتوبر خلال مارس الماضي، حيث تعرب الإدارة عن تفاؤلها بمساهمة المحطة الجديدة في تحسين نتائج الشركة خلال الفترة المقبلة. وتضمنت أبرز إنجازات شركة طاقة عربية، إطلاق قطاع المياه الجديد، والذي سيعمل على تطوير مجموعة متنوعة من حلول معالجة المياه فائقة القيمة لخدمة قطاعات الصناعة والزراعة والسياحة والتطوير العقاري. وإضافة إلى ذلك، تمكّن قطاع الغاز الطبيعي من تعظيم تواجده في سوق الغاز الطبيعي المضغوط، عبر زيادة عدد محطات تموين الغاز الطبيعي المضغوط إلى 21 محطة خلال الربع الأول من عام 2021، صعوداً من 9 محطة خلال نفس الفترة من العام السابق.

وأضاف هيكل أن شركتي أسكوم والوطنية للطباعة نجحتا في الاستفادة من حالة التعافي التي تشهدها أسواق التصدير، حيث شهد الربع الأول من العام تحسن أداء الشركتين ونمو مساهمتهما في إجمالي إيرادات القلعة من أنشطة التصدير بنحو 20 مليون دولار. وقد بلغت إيرادات القلعة من عائدات توزيع الأرباح وإيرادات العملات الأجنبية بشركاتها التابعة في السوق المحلي 276.2 مليون دولار خلال الربع الأول من العام الجاري. وأكد أن القلعة تواصل استفادتها من برنامج دعم الصادرات الذي أطلقتته الحكومة، والذي ساهم في تعزيز التدفقات النقدية بالشركة خلال الفترة. وارتفعت إيرادات شركة مزارع دينا خلال الربع الأول من 2021 بفضل التحسينات التي استكملتتها الإدارة بمزارع دينا والمردود الإيجابي لمنتجات العصائر الجديدة التي أطلقتها الشركة الاستثمارية لمنتجات الألبان.

ولفت هيكل إلى تأثير نتائج الشركة بشكل ملحوظ بتوقف عمليات الشركة المصرية للتكرير لمدة 29 يوم خلال الربع الأول من العام الجاري، مع تباطؤ النشاط الإنتاجي لمدة 20 يوماً إضافياً خلال نفس الفترة، علاوة على تراجع هامش أرباح نشاط التكرير بشكل ملحوظ خلال نفس الفترة عن المستويات المعهودة قبل أزمة (كوفيد - 19). وأضاف أن الشركة المصرية لتشغيل وصيانة المشروعات (إبروم) المملوكة بالكامل للهيئة المصرية العامة للبترول هي الشركة المتعاقد معها لإدارة الأعمال الفنية (التشغيل والصيانة) بالشركة المصرية للتكرير. كما أشار إلى أن الشركة المصرية للتكرير استأنفت عملياتها بشكل كامل، وبدأت نتائجها تشهد تعافياً تدريجياً، علماً بأنه يجري حالياً إجراء أعمال الصيانة المخططة، والتي من المتوقع أن تساهم في تحسين الكفاءة التشغيلية ومستويات الربحية مستقبلاً.

انخفضت الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بمعدل سنوي 87% لتبلغ 90.5 مليون جنيه خلال الربع الأول من عام 2021، نظراً لتوقف مشروع الشركة المصرية للتكرير وتراجع هامش أرباح نشاط التكرير بشكل ملحوظ خلال نفس الفترة عن المستويات المعهودة قبل أزمة (كوفيد - 19). وارتفعت الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك (بعد استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير) بمعدل سنوي 12% لتسجل 356.7 مليون جنيه خلال الربع الأول من عام 2021، مدعومةً بنمو الأرباح التشغيلية بمجموعة أسيك القابضة والشركة الوطنية للطباعة.



وأكد هيكل أن الشركة ماضية في تنفيذ عملية إعادة هيكلة الديون باعتبارها ركيزة أساسية في استراتيجية القلعة.

ومن جانبه أوضح هشام الخازندار الشريك المؤسس والعضو المنتدب لشركة القلعة، أن ارتفاع الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك (مع استثناء نتائج الشركة المصرية للتكرير) يعكس نجاح المبادرات التي اتخذتها الإدارة للارتقاء بالكفاءة التشغيلية بجميع الشركات التابعة، إلى جانب القدرات الإنتاجية الجديدة التي تمكنت من إضافتها، والتي ساهمت في الحد من الأثر السلبي لزيادة تكاليف الشحن العالمية وتباطؤ دورة السلع الأساسية. فقد استفادت الشركة الوطنية للطباعة من زيادة أسعار البيع بشركتها التابعة يونيبورد، بالإضافة إلى مزايا انخفاض التكاليف بشركة البدار للعبوات عقب تشغيل مصنعها المتطور الجديد، مما ساهم بشكل ملحوظ في دعم الأرباح التشغيلية قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك. كما شهدت شركة أسيك القابضة تعافياً ملحوظاً بأرباحها التشغيلية قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بفضل ارتفاع أسعار بيع الأسمنت في السودان، فضلاً عن تحسن الكفاءة التشغيلية وإجراءات إعادة الهيكلة التي طبقتها الإدارة بجميع الشركات التابعة لها في قطاع الأسمنت خلال الربع الأول من العام.

وعلى صعيد مديونيات الشركة، أكد الخازندار أن القلعة أحرزت تقدماً كبيراً خلال الربع الأول من العام الجاري على صعيد استكمال إعادة هيكلة ديون اثنين من الشركات التابعة، بالإضافة إلى إعادة هيكلة ديون شركة القلعة، حيث تمثل حجر الزاوية للاستراتيجية التي تتبناها الإدارة.

ولفت الخازندار إلى أن الإدارة تركز على المضي قدماً بأعمال الصيانة المخططة التي جاري تنفيذها بالشركة المصرية للتكرير، وكلها ثقة وتفاؤل بالأثر الإيجابي لتلك الأعمال على تحسن الكفاءة التشغيلية للشركة بشكل عام، علماً بأن هوامش أرباح التكرير لا تزال أقل من نصف مستوياتها المعهود قبل أزمة (كوفيد - 19).

بالتوازي مع ذلك، نجحت شركة طاقة عربية في توقيع اتفاقية جديدة لتوصيل الغاز الطبيعي إلى محافظة الوادي الجديد، والتي سيتم بموجبها ربط حوالي 14 ألف منشأة سكنية بالمحافظة بشبكة الغاز الطبيعي خلال المرحلة الأولى من تنفيذ الاتفاقية، وهو ما سيساهم بدوره في تحسين أداء الشركة بشكل ملحوظ خلال الفترة المقبلة. وتعتمد طاقة عربية أيضاً التوسع بمحفظتها من محطات تموين الغاز الطبيعي المضغوط لتصل إلى 51 محطة بنهاية العام الجاري.

وختاماً، أكد الخازندار أن أداء القلعة (مع استثناء نتائج الشركة المصرية للتكرير) خلال الربع الأول من عام 2021، برهن بوضوح قدرتها المتطورة على تنمية عملياتها وأنشطتها رغم مختلف الظروف والتحديات الصعبة المحيطة، وكذلك حرصها الشديد على تعظيم الاستفادة من حالة التعافي التي تشهدها الأسواق لتحقيق أفضل نتائج مالية وتشغيلية. وعلى هذا النحو، ستلتزم الإدارة بمواصلة تعظيم القيمة من مختلف أنشطتها وعملياتها وتحقيق أفضل النتائج الإيجابية على مدار العام، مستفيدة من حالة التعافي المستمرة التي تشهدها الأسواق، وذلك مع مواصلة توخي الحذر ومراقبة تطورات أزمة (كوفيد - 19) وإجراء التغييرات اللازمة على الإجراءات الاحترازية التي تتبناها لحماية صحة وسلامة فريق العمل.

يمكن تحميل القوائم المالية لشركة القلعة ومتابعة أداء الشركة والنتائج المالية المجمعة، بالإضافة إلى الإيضاحات المتممة وتحليلات الإدارة لأحداث ونتائج الفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2021 عبر زيارة الموقع الإلكتروني [ir.qalaaholdings.com](http://ir.qalaaholdings.com).

—نهاية البيان—

يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا الرابط: [qalaaholdings.com/newsroom](http://qalaaholdings.com/newsroom)

**شركة القلعة** (كود البورصة المصرية CCAP.CA) هي شركة رائدة في استثمارات الطاقة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، حيث تركز على إقامة المشروعات المسؤولة ذات المردود الإيجابي المستدام على الاقتصادات والمجتمعات المحيطة بأعمالها، وذلك في قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة، والأسمت، والأغذية، والنقل واللوجيستيات، والتعدين والطباعة والتغليف. المزيد من المعلومات على الموقع الإلكتروني: [qalaaholdings.com](http://qalaaholdings.com)

#### البيانات المستقبلية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرية وآراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرح"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهريا عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.

#### للاستعلام والتواصل

ا/ غادة حمودة

رئيس قطاع الاستدامة والتسويق

شركة القلعة (Qalaa Holdings)

[ghammouda@qalaaholdings.com](mailto:ghammouda@qalaaholdings.com)

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

تويتر: @qalaaholdings